
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 3. maj 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AJ
Vil ministeren redegøre for og forholde sig til, hvordan Miljøministeriet har reageret på, 
at forvaltningen Klima og Miljø i Aalborg Kommune har gjort Miljøstyrelsen opmærksom 
på, at der er kendte asbestdeponier i Aalborg-området med manglende tilsyn og ulovligt 
dumpede (herreløse) asbestdeponier i relation hertil? Hvordan forholder ministeren sig til, 
at Aalborg Kommune har fået advokat Mads Kobberø, Codex Advokater, til at undersøge 
ansvarsfordelingen mellem kommune, region og stat, og er ministeren enig i deres vurde-
ring af, at staten er ansvarlig for at undersøge, hvor i Limfjorden den asbest som skyller 
op på kyststrækningen kommer fra?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Theresa Scavenius (UFG).

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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